
Jednání mediální komise č. 08/2022-2026
Jednání mediální komise se konalo v pondělí 18.12. 2023 od 15:00 hod. v horní zasedací
místnosti úřadu v Hrabové.

Přítomni:

Věra Kročková, Ilona Hromádková, Radomír Orkáč, Martin Slepička, Karla Slívová

Omluveni:

Vendula Margaretis Rechová, Vojkůvková Hanka

Hosté:

Jana Tajchmanová, Libor Hromádka, Milan Slíva

Program jednání mediální komise 08/2022-2026

Podněty a připomínky k prosincovému vydání Hrabovských listů.
Osnova článků/témat pro lednové vydání Hrabovských listů.
Různé.

Podněty a připomínky k listopadovému vydání Hrabovských
listů.

Roznos listů byl v prosinci ovlivněn zimní údržbou.
Pan Slavík opětovně psal, že by chtěl článek o dětském domově.

Pan Slavík poděkoval za kvalitu a úroveň Hrabovských listů a rád by, abychom přihlásili
listy do celostátní soutěže.
Manželé Poláčkovi na osobní schůzce se starostou a místostarostou v listopadu
potvrdili, že zásadní chyby v listech nejsou nijak zásadní a pro ně nejsou problém. Na
přinesených listech předchozích čísel odmítli hledat chyby, protože v nich žádné v
minulosti neviděli a reagovali pouze na to, co píše pan Dvořák.
Mirek Houžvička: Pokud text článku pokračuje na další straně, mělo by to být do textu
napsáno.

Osnova článků/témat pro lednové vydání Hrabovských listů.

Tříkrálová sbírka bude přesunuta na únor 2024.

Pumptrack (únor)



Kam se stromkem (Orkáč, OZO, závislé na někom jiném)

Šestá etapa kanalizace (OVAK, závislé na někom jiném) (únor)
Rubrika mimochodem

Statistika počet občanů.

Počet členů TJ Sokol.
Počet členů SDH Hrabová.

Seznam investičních akcí 2024 (Květa Hrabovská)

Různé

Tentokrát předseda nezaslal program předem, ale pro dnešní jednání byl program
tradiční.

Uzávěrka byla oznámena v Hrabovských listech na 17. 12. 2023.
Další schůzka komise 8.1. 2024 v 16. hod.

Pan tajemník neupravil členy komise na webu obce, paní Tajchmanová zajistí.
Slečna Vojkůvková dnes nestihne přijít, ale připomínky má sepsány a příště je přinese.
Domluva ohledně zveřejňování akcí na FB.

Počet stránek bude snížen v lednu na 20 stránek.
V lednu musíme soutěžit znovu tiskárnu, budeme muset řešit počet stránek i kvalitu
papíru.
Mirek Houžvička se ptal na odměny, které byly obdrženy.

Jana Tajchmanová: Pro Silvestrovský běh a pro skauty, kteří starostovi přijdou předat
Betlémské světlo, nachystáme reklamní předměty.
Tajemník úřadu dle všeho článek pravidelné rubriky nenapsal, postará se o to paní
Tajchmanová.

Informace od šéfredaktorky.

HRABOVSKÉ LISTY LEDEN 2024

Úvodník, slovo starosty

Jednání zastupitelstva a rady
Jubilanti
Bohoslužby

Orbis pictus
Škola – příspěvky z aktuálního čísla školního časopisu Tornádo
Rekonstrukce školní družiny (Radek Pollo)

Školka – advent v Klubíčku
Anketní otázka - Co byste popřáli našim občanům do nového roku 2024 a co vy sami od
něj očekáváte? (Tomáš Gajec, Petr Balušek, Vladislava Kopitzová, Květoslava
Hrabovská, Jiří Dolejška)

Rozhovor s Jaroslavem Dvořákem



Rozhovor s Janou Tajchmanovou

Z historie Hrabové (Martin Slepička)
Velocipedisté
Knihovna

Akce proběhlé – Mikuláš, módní přehlídka, Adventní koncert, Silvestrovský běh, Tři
králové
Pozvánka na akce kulturní komise (Kateřina Tomanová).


